
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
  CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 24.11.2009, ora 12,00  în cadrul şedinţei  ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri judeţeni.   
Lipseşte motivat domnul consilier Magas Gheorghe.
Se supune la vot motivarea dânsului. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.475/17.11.2009, comunicată domnilor

consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/13421/18.11.2009,  potrivit  art.94 alin.1 din  Legea
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/13406/18.11.2009  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa
locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 19.11.2009.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul prefect Octavian Ţunea, reprezentanţi ai instituţiilor

subordonate Consiliului Judeţean, reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului
Judeţean Caraş-Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai  Ziarului  “Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT TV”, „Radio Reşiţa, şi „Prisma”.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă. 
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2009.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  unor  anexe  la  Hotărârea  Consiliului

Judeţean nr.33/31.03.2009 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul
2009, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, sau finanţate de către acesta.

3.Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean
nr.37/31.03.2009  privind  aprobarea  Programului  de  pietruire,  reabilitare,  modernizare
şi/sau asfaltarea drumurilor de interes local  clasate din judeţul Caraş-Severin,  pe anul
2009.

4.Proiect de hotărâre privind constituirea şi utilizarea fondului de rulment pentru
finanţarea unor investiţii pe anul 2009.
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5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.108/26.08.2009 privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi
şi/sau  serviciile  prestate  de  către  direcţiile  din  aparatul  de  specialitate  al  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin şi  direcţiile (serviciile)  de sub autoritatea Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, pentru anul 2010.

6.Proiect de hotărâre privind redistribuirea cotei de 20% din sumele defalcate din
taxa  pe  valoarea  adăugată  pentru  echilibrarea  bugetelor  locale  pentru  unele  unităţi
administrativ-teritoriale. 

7.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  statului  de  funcţii  publice  din  cadrul
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

8.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  la
Muzeul „Banatului Montan Reşiţa”. 

9.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin
nr.167/2004 privind înfiinţarea Direcţiei  de Evidenţă  a Persoanelor a Judeţului Caraş-
Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.104/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi
Privat a judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

11.Proiect  de  hotărâre  privind  încheierea  unui  Protocol  de  colaborare  între
Consiliul Judeţean Caraş-Severin, Şcoala Naţională de Sănătate Publică şi Management
Sanitar, Universitatea de Vest Timişoara, Direcţia Judeţeană de Sănătate Publică Timiş,
Institutul  de  Sănătate  Publică  „Prof.  Dr.  Leonida  Georgescu”  Timişoara,  Direcţia
Judeţeană de Sănătate Publică Mureş şi Centrul de Sănătate Publică Târgu-Mureş pentru
implementarea  proiectului  „Promovarea  incluziunii  sociale  prin  dezvoltarea  resurselor
umane şi instituţionale din asistenţă medicală comunitară”.

12.Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  transferului  unui  imobil-teren-  din
domeniul  public  al  municipiului  Reşiţa  şi  administrarea  Consiliului  Local  Reşiţa,  în
domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin.

13.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  asocierii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  cu  Direcţia  Judeţeană  pentru  Tineret  şi  Sport  Caraş-Severin,  în  vederea
achiziţionării, montării şi exploatării unui patinoar cu suprafaţă artificială.

14.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute
de  O.G nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane  împuternicite  în  acest  sens  din
cadrul Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

15.Informare  privind  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin la o vizită de lucru în Vârşeţ, Serbia, în perioada 04-06 noiembrie 2009, în cadrul
proiectului „Evaluarea potenţialului eolian în partea de Sud a Banatului din perspectiva
dezvoltării durabile”.

16.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la vizita de lucru efectuată  cu ocazia semnării  Declaraţiei  de cooperare dintre
judeţul Caraş-Severin şi regiunea Pilsen, Republica Cehă, în perioada 20.10 – 25.10.2009.

17.Întrebări. Interpelări.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun să începem şedinţa ordinară a
Consiliului Judeţean. 

Domnul Imbrescu, are cuvântul pentru a prezenta procesul-verbal din şedinţa din
30.10.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Vis-a-vis de materialul care există în
mapa dumneavoastră, dacă sunt obiecţii, modificări, adăugiri? Nu sunt. 

Supunem la vot. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Pentru  ordinea  de  zi,  vă  propun  o

completare,  un  proiect  de  hotărâre  privind  participarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  în  parteneriat  cu  Universitatea  „Eftimie  Murgu”  Reşiţa  la  implementarea
proiectului „Resurse umane – Formare Profesională – administraţie publică europeană.
Vi-l propun în procedură de urgenţă, pentru că riscăm să pierdem acest proiect. Noi nu
participăm financiar cu nimic, dar suntem co-parteneri şi riscăm să pierdem finanţarea
europeană în acest sens. Dacă  sunteţi de acord să completăm ordinea de zi cu această
propunere? Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?

Se aprobă în unanimitate. 
Vreau să fac înainte de a începe propriu-zisa şedinţă, o remarcă. Felicit grupările

politice  din Caraş-Severin,  în  principal  cele  3 reprezentate  aici  în  Consiliul  Judeţean,
pentru,  în  general,  atitudinea  normală  de  care  au  dat  dovadă  pe  timpul  campaniei
electorale şi  la vot şi  să  remarc,  faptul că  avem în acest  moment în Caraş-Severin,  3
grupări politice puternice, care au obţinut scorul de peste 20%, liberalii 21,98, socialiştii
28,13 şi popularii 35,53. Evident, că şi dumneavoastră, cei care sunteţi aici prezenţi, aţi
fost implicaţi în această campanie decentă, dusă în Caraş-Severin.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2009.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Practic, facem nişte mutări în interiorul

bugetului Consiliului Judeţean. De la Ministerul de Finanţe a venit o cerere imperativă de
a  plăti  TVA-ul,  circa  3  miliarde,  pe  lucrările  care  le  desfăşurăm,  acum,  până  la  1
decembrie, urmând ca el să ne fie returnat în decembrie în acelaşi cuantum. Ca atare, am
luat de la o rubrică şi am dat la alta, dar repet, în interiorul Consiliului Judeţean, banii
urmând să fie recuperaţi în decembrie. Dacă aveţi observaţii aici? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 2  al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  unor  anexe  la  Hotărârea  Consiliului

Judeţean nr.33/31.03.2009 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul
2009, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, sau finanţate de către acesta.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Repet,  e  vorba de punerea în ordine a
anexelor, după ce am votat proiectul de la punctul 1. 

Supun la vot art. I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 3  al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean

nr.37/31.03.2009  privind  aprobarea  Programului  de  pietruire,  reabilitare,  modernizare
şi/sau asfaltarea drumurilor de interes local  clasate din judeţul Caraş-Severin,  pe anul
2009.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ne-a fost suplimentată finanţarea la acest
capitol, cu 7,2 miliarde, pe care le-am împărţit pe lucrările pe care le desfăşurăm, neavând
nici un fel de alte opţiuni în acest sens. Practic, plătim datorii! Da, domnul Ştefănescu.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Aş vrea totuşi un scurt comentariu, făcut de
cei  care au repartizat  aceste sume,  puţin mai în profunzimea tehnică  a situaţiei.  Dacă
vă aduceţi aminte, am mai solicitat odată, lucru pe care îl voi solicita şi astăzi, instituirea
unei comisii care să reprezinte Consiliul Judeţean, indiferent de ce coloratură politică ar
fi, să constate dacă aceste drumuri sunt bine făcute şi sunt corect făcute. De ce spun acest
lucru? Pentru că eu sunt dintre cei care, cu siguranţă şi dumneavoastră, apreciem această
instituţie a Consiliului Judeţean, în mod deosebit. N-am vrea ca în numele Consiliului
Judeţean să se facă anumite lucrări, care nu corespund calităţii. Domnule preşedinte, de
aceea v-am rugat şi dată trecută să instituim o comisie. Poate să reprezinte orice culoare
politică,  dar să  avem certitudinea că  aceste cheltuieli,  aceste drumuri, aceste reparaţii,
aceste pietruiri…
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu sunt pietruiri.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Aceste reparaţii de drumuri, aceste drumuri

care s-au făcut, sunt corect făcute. Asta este singura mea cerinţă! Dacă vă aduceţi aminte,
vă mai spuneam stimaţi colegi, că în perioada asta, poate şi din cauza evenimentelor pe
care le trăim, respectiv alegerile prezidenţiale, aş vrea să fac o remarcă, au votat popularii
„Frunzăverde”, nu popularii „Băsescu”, 35% în Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă aparţine remarca!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Îmi aparţine remarca. Am încheiat. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Există o comisie de recepţie. Dacă vreţi să

facem comisii la comisii, putem să facem, dar cădem în ridicol pe tema asta. Hai să fim
serioşi! Pe de altă parte, repartizăm 7,2 miliarde de lei vechi, nu de Roni, în condiţiile în
care avem datorii în acest moment la Consiliul Judeţean, la drumuri, la capitolul acesta
120 de miliarde. Adică am preluat Consiliul Judeţean în 2008, cu datorii de aproape 340
de miliarde de lei la drumuri şi am reuşit să ajungem la 120 de miliarde. Din acestea 120
miliarde, mai scădem aceste 7,2 miliarde şi am şi făcut, o să vă spunem la sfârşitul anului,
câte lucrări. Inducem în permanenţă ideea aceasta, recepţie la recepţie. Oricând doriţi, un
grup de consilieri,  un consilier,  grupuri politice din interiorul Consiliului Judeţean,  să
vedeţi  calitatea unui drum, oricând aparatul tehnic e dispus să  facă  acest  lucru, să  vă
arate. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Vă dau un exemplu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Am studiat cu aprofunzimea bine vă este

cunoscută şi bine îmi este cunoscută, cât costă 1 kilometru de drum înspre Dulău şi cât
costă un kilometru de drum în altă parte.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe Muntele Mic?
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu. Comparabil, staţi puţin. Şi dacă vă spun

că un drum spre  nu ştiu ce, costă 4 miliarde kilometru şi un drum spre… costă 2 miliarde
şi…vedem atunci.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Sunt  condiţii  diferite.  Zona colinară,  e
zonă colinară, zona de câmpie e zonă de câmpie!

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Corect.  Da,  dar  un  drum judeţean  cu  o
lăţime de…şi drum din acela cu o lăţime de…, nu poate să coste…. Sunt prea mari….
Domnule preşedinte, aveţi majoritatea, vom vota în consecinţă, dar rugămintea mea este
că preţuiesc instituţia Consiliului Judeţean, din care şi eu fac parte, să nu se vorbească la
adresa Consiliului Judeţean, că „aruncăm cu bani”. Ceea ce, nu e adevărat!

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Nu.  Domnul  Ştefănescu,  la  adresa
Consiliului Judeţean, vorbiţi voi de regulă!

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pentru că nu v-a convenit că în exerciţiul

2004  şi până în zilele noastre, ajungem să facem aproape 700 de kilometri de asfalt nou.
Ştiu că aveţi un inconvenient politic pe tema asta.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aveţi unul de ordin…
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Pozitiv! Pozitiv, vă spun.
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Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Ţinând cont  de aprecierile  pozitive ale
domnului  Ştefănescu,  supun  la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
Orice solicitare de acest gen, domnule Ştefănescu,  se va satisface.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 4  al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind constituirea şi utilizarea fondului de rulment pentru

finanţarea unor investiţii pe anul 2009.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Vă  propunem  din  fondul  de  rulment,

alocarea a circa 14 mii de euro pentru achiziţionarea la Spitalul Judeţean, a unei aparaturi
de depistare a glaucomului, pentru a face un asemenea centru la nivelul judeţului Caraş-
Severin. Există şi alte judeţe, care au asemenea centru. Noi n-avem din nefericire până
acum şi este maladia care cauzează orbirea în proporţie de 80%. Şi alocarea a 50 de mii
de euro, pentru a completa o finanţare de 5 miliarde de lei,  obţinută  de la Ministerul
Sportului, pentru realizarea unui patinoar artificial în Govândari de data asta, nu aici în
centru, unde lucrează primăria, un patinoar de circa 800 m.p, cu gheaţă artificială, care va
funcţiona pe toată perioada anului şi cu toate facilităţile necesare, iluminat, muzică etc., în
Parcul Tricolorul. Urmând ca mâine, Primăria sau Consiliul Local să ne acorde, să ne
transfere acei 800 m.p. din administrarea Consiliului Local, în administrarea Consiliului
Judeţean. Acestea sunt cele două investiţii. Domnul Ştefănescu.

Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, este clar,  nimeni nu
va fi împotrivă, mai ales noi, social-democraţii, la problema legată de spital şi de dotarea
spitalului. V-aş ruga, dacă este posibil, mai întâi să luăm într-o ordine puţin mai firească.
Adică,  să discutăm mai întâi proiectul de la poziţia 12, pentru că  noi n-avem terenul.
Deocamdată, zicem că terenul nu e al nostru. Conform legii, noi nu ne putem apuca astăzi
să facem investiţii pentru ceva care nu este al nostru. Doi, tot astăzi urmează ca noi să ne
asociem cu direcţia, nu suntem asociaţi. Deci tot astăzi, dar n-avem terenul pe ce facem
investiţiile, este vorba de patinoar.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ne legăm de formă.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu, de legalitate. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de consecuţie firească, pentru că

am început cu proiectele de buget, din cauza aceasta proiectul este acolo. 
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Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Staţi numai puţin, domnule preşedinte. Noi
facem o solicitare la Consiliul Local să ni-l dea. Nu ştim, ni-l va da sau nu, probabil, că
da.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ni-l va da, sigur!
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Păi  sigur,  dar  nu  putem  să  luăm  noi

hotărârea, înaintea de-a o lua dumnealor!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ei nu pot să ia o hotărâre, fără o cerere a

noastră. Asta este povestea şi suntem presaţi de timp, ca de obicei în România!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Atunci luăm o hotărâre, exact cum spuneţi

dumneavoastră,  dar  vreau  să  vă  spun  că  nu  putem,  domnule  preşedinte,  să  facem o
investiţie, oricare ar fi ea, pe un teren care nu ne aparţine. Nu putem să facem o investiţie,
domnule preşedinte, pe o asociere care nu există.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Consemnaţi  în  procesul-verbal,  „la
propunerea domnului consilier Ştefănescu, sub rezerva aprobării de către Consiliul Local
a transferului în administrarea Consiliului  Judeţean, a suprafeţei solicitate”.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Eu sunt de acord să ne întâlnim peste 3 zile,
după ce ia hotărârea Consiliul Local, s-o aprobăm.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Domnul  Ştefănescu,  social-democrat
fiind, într-o şedinţă extraordinară pe care s-o plătim din nou?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dar cum? 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Noi nu luăm bani pe ea.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ei, chiar aşa, cădem în extremele formelor

fără fond?
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Nu, domnule preşedinte. Staţi puţin, v-am

făcut o propunere.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În regulă.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Dumneavoastră  supuneţi la vot şi cu asta

basta. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Supun la vot, ca să facem un patinoar, că

pierdem banii! Aia e povestea. 
Domnul  consilier  Ştefănescu Nicolae:  Facem patinoar,  sunt  de  acord să  facem

patinoar, două, nu unul!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Asumaţi-vă că pierdeţi banii aceştia!
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Nu-mi asum că pierd banii aceştia! Facem

un patinoar, dar rugămintea mea,  am zis să-l facem în condiţii  de legalitate,  domnule
preşedinte. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Păi aşa îl şi facem.
Domnul consilier Chişărău Iacob: Investiţia nu se poate derula, până nu se aprobă

terenul. Banii nu pot fi folosiţi, decât în momentul când ai aprobarea terenului. Dacă nu
se aprobă terenul, nu se folosesc banii. E simplu, ca bună ziua.   

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Domnul Cojocariu.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule preşedinte, vreau să întreb dacă există

posibilitatea  formală  şi  legală,  ca  pe  baza  preambulului  la  aceste  discuţii  din  partea
domnului Ştefănescu, să voteze ei mai ales şi mai întâi? Se poate vota treaba aceasta?
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cine?
Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Grupul Social Democrat. Pot să voteze ei mai

întâi şi mai ales? Sau votăm cu toţii odată?
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Toţi  odată!  Vă  rog  să  mă  scuzaţi  că

propunem investiţii la nivelul Consiliului Judeţean. 
Supun  la  vot  art.  1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se

înregistrează 9 voturi „împotrivă”.
Se aprobă cu 21 de voturi „pentru” şi  9 voturi „împotrivă”.

Supun  la  vot  art.2  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se
înregistrează 9 voturi „împotrivă”.

Se aprobă cu 21 de voturi „pentru” şi  9 voturi „împotrivă”.

Supun  la  vot  art.3  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se
înregistrează 9 voturi „împotrivă”.

Se aprobă cu 21 de voturi „pentru” şi  9 voturi „împotrivă”.

Supun  la  vot  art.4  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se
înregistrează 9 voturi „împotrivă”.

Se aprobă cu 21 de voturi „pentru” şi  9 voturi „împotrivă”.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se
înregistrează 9 voturi „împotrivă”.

Se adoptă cu 21 de voturi „pentru” şi  9 voturi „împotrivă”.

Deci am votat această hotărâre. Este evident că din profunzimea social-democraţiei
domnilor, nu s-a dorit demararea investiţiilor pentru un patinoar, iar despre centrul de
prevenire a glaucomului, lucrurile sunt în egală măsură neclare. 

*
Se trece la discutarea punctului 5  al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.108/26.08.2009 privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi
şi/sau  serviciile  prestate  de  către  direcţiile  din  aparatul  de  specialitate  al  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin şi  direcţiile (serviciile)  de sub autoritatea Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, pentru anul 2010.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  E vorba de o hotărâre de actualizare  a
acestor taxe pe care o facem anual, domnul Imbrescu?

Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  Anual  şi  dacă  apar  modificări  în
legislaţie.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Anual şi dacă apar modificări în legislaţie
şi  acum o facem pentru că  există  asemenea modificări.  Aici dacă  sunt observaţii? Nu
sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  6  al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre privind redistribuirea cotei de 20% din sumele defalcate din

taxa  pe  valoarea  adăugată  pentru  echilibrarea  bugetelor  locale  pentru  unele  unităţi
administrativ-teritoriale din Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E vorba de alocarea în interiorul acestui
capitol  de bugetare,  a  900 de milioane  de lei  către  Consiliul  Local  Pojejena,  care  de
comun acord cu consiliile locale din Coronini, Sacu, Brebu Nou, Lupac şi Moldova Nouă,
au stabilit această procedură. Dacă Pojejena nu primea cele 900 de milioane de lei, nu
putea  să  termine  acea  investiţie,  la  piaţa  agroalimentară  din  Pojejena.  După  părerea
noastră o reuşită pe Clisură, în sensul colaborării cu sârbii, care pe de-o parte vor expune
acolo şi vor comercializa fel de fel de produse şi pe altă parte, circulaţia de pe un mal pe
altul  al  Dunării,  va  fi  net  îmbunătăţită,  va creşte.  Dacă  aici  sunt  observaţii?  Domnul
Ştefănescu.

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Felicit  cu  toată  sinceritatea  primarul
comunei Pojejena, pentru iniţiativele şi proiectele duse la bun sfârşit, în ceea ce priveşte
chiar acest târg, făcut pe un program de cooperare transfrontalieră. În acelaşi timp, felicit
şi  primarii  care  au  înţeles  că  trebuie  ajutat  un  primar,  pentru  a  face  ceva  pentru
comunitate. Vom vota acest proiect. Mulţumesc.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Serviţi  patria.  Supun  la  vot  art.1  al
hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
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*
Se trece la discutarea punctului  7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  statului  de  funcţii  publice  din  cadrul

aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de procedura de acum clasică, pe

care o aplicăm în situaţiile în care un coleg de-al nostru mai tânăr,  poate să  obţină  o
upgradare în carieră şi în funcţia pe care o are în statul de funcţii respective. Dacă aveţi
observaţii aici? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  la

Muzeul „Banatului Montan Reşiţa”. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Acelaşi  lucru.  Supun  la  vot  art.1  al

hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin

nr.167/2004 privind înfiinţarea Direcţiei  de Evidenţă  a Persoanelor a Judeţului Caraş-
Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aceeaşi  situaţie.  Dacă  aici  sunt
observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.104/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi
Privat a judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

11



Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre  privind  încheierea  unui  Protocol  de  colaborare  între

Consiliul Judeţean Caraş-Severin, Şcoala Naţională de Sănătate Publică şi Management
Sanitar, Universitatea de Vest Timişoara, Direcţia Judeţeană de Sănătate Publică Timiş,
Institutul  de  Sănătate  Publică  „Prof.  Dr.  Leonida  Georgescu”  Timişoara,  Direcţia
Judeţeană de Sănătate Publică Mureş şi Centrul de Sănătate Publică Târgu-Mureş pentru
implementarea  proiectului  „Promovarea  incluziunii  sociale  prin  dezvoltarea  resurselor
umane şi instituţionale din asistenţă medicală comunitară”.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi noi am fost, ca să fim sinceri, surprinşi
de înşiruirea unor instituţii din 3 judeţe. Până la urmă, realitatea este una singură, Şcoala
Naţională de Sănătate Publică şi Management Sanitar de la Bucureşti, a obţinut această
finanţare din fonduri europene. Ea şi-a găsit aceşti parteneri, că vroiam să o facem până la
urmă cu Universitatea „Eftimie Murgu”, dar nu sunt banii noştri, sunt banii acestei şcoli
naţionale de sănătate publică. Suntem solicitaţi, fără să investim nimic practic, în acest
proiect care de fapt urmăreşte calificarea sau dacă vreţi, upgradarea calificării asistenţilor
comunitari.  Acesta  este  scopul,  pentru  romi  mai  ales,  care  acum sunt  în  subordinea
consiliilor locale şi  care aveau nevoie de acest  cadru instituţional pe care l-a precizat
Uniunea Europeană.  Cu alte cuvinte nu dăm nici un ban, doar participăm. Dacă  aveţi
observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  transferului  unui  imobil-teren-  din

domeniul  public  al  municipiului  Reşiţa  şi  administrarea  Consiliului  Local  Reşiţa,  în
domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  vorba  de  terenul  pe  care  amplasăm
patinoarul în Parcul Tricolorul. Dacă aici sunt observaţii? Domnul Ştefănescu.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu fac o observaţie ideologică, de principiu
şi aş vrea să fiu bine înţeles. Trecerea dintr-un patrimoniu a unei unităţi administrativ-
teritoriale  în  patrimoniul  altei  unităţi  administrativ-teritoriale,  are  următoarele  faze
conform Legii nr.213/1998: se propune de la unitatea respectivă,  vine la unitatea care
acceptă şi după aceea, stimaţi colegi, există procedura înaintării către Guvernul României
şi prin hotărâre de guvern se schimbă conţinutul patrimoniului. Noi nu vom putea face
investiţii, până ce nu apare hotărârea de guvern, că acel patrimoniu a trecut la noi. Vă
mulţumesc.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Stimabile,  la  cestiune,  „proiect  de
hotărâre privind solicitarea”! Deci dăm o hotărâre prin care solicităm Consiliului Local,
transferul. Aşa scrie aici.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Abia acum suntem pe lege.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu pe lege, aşa scrie aici.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Da, dar înainte făceam investiţii, că nu e pe

lege…
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Doi,  n-avem  nevoie  de  hotărâre  de

guvern!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Avem! Trecerea în patrimoniu.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Avem nevoie  de  hotărârea  Consiliului

Local, atât. Domnul secretar.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Ce spune legea, domnule?
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: E bine să facem două precizări la acest

punct. Acelaşi  lucru l-am discutat şi noi, domnule preşedinte, exact ce a spus domnul
Ştefănescu, că mergem în ideea să primim banii aceştia, să nu-i pierdem, cu condiţia că
ne  dă  acest  teren.  Urmând,  dacă  nu  se  realizează,  ce  aţi  spus  dumneavoastră  să  se
consemneze, nu investim şi obiectul hotărârii pică. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mai e nevoie de hotărâre de guvern?
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Domnul secretar al judeţului  Ion Imbrescu: Nu. La domeniul public local, actele
se fac între Consiliul Local şi  Consiliul Judeţean. Numai dacă  era vorba de domeniul
public al statului, atunci mergeam la Guvern.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Discutăm inutil.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Vă spun eu, articolul 12.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cei 4000 de m.p. pe care facem parching-

ul acela vis-a-vis de finanţe, l-am primit prin aceeaşi procedură.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: În regulă, suntem de acord.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine

este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  asocierii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  cu  Direcţia  Judeţeană  pentru  Tineret  şi  Sport  Caraş-Severin,  în  vederea
achiziţionării, montării şi exploatării unui patinoar cu suprafaţă artificială.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Tot în acelaşi set de hotărâri. Dacă aici
sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea proiectului introdus în procedură de urgenţă:
Proiect  de  hotărâre  privind  participarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în

parteneriat  cu  Universitatea  „Eftimie  Murgu”  Reşiţa  la  implementarea  proiectului
„Resurse umane – Formare Profesională- administraţie publică europeană”.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Este  un  proiect  de  hotărâre  prin  care,
probabil, ca să primească mai multe puncte Universitatea „Eftimie Murgu”, ne asociem
cu ei  în  vederea  derulării  unei  finanţări  pentru  training  în  fel  de  fel  de  domenii  ale
administraţiei  publice  locale:  „leadership  şi  management  în  administraţia  publică,
achiziţii  publice,  limbi  străine,  dezvoltarea  de  proiecte,  licitarea  şi  managementul
proiectelor  pentru  personalul  din  cadrul  consiliilor  locale  din  judeţ”.  Acesta  fiind
subiectul. Doamna doctor, vreţi să spuneţi ceva?

Doamna  invitat  Andriţoi  Claudia:  Sperăm  să  ne  sprijiniţi.  Avem  nevoie  de
ajutorul dumneavoastră şi sperăm să avem un contact cât mai bun cu resursele umane.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine. Observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctelor 14, 15, 16 ale ordinii de zi:
14.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute

de  O.G nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane  împuternicite  în  acest  sens  din
cadrul Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

15.Informare  privind  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin la o vizită de lucru în Vârşeţ, Serbia, în perioada 04-06 noiembrie 2009, în cadrul
proiectului „Evaluarea potenţialului eolian în partea de Sud a Banatului din perspectiva
dezvoltării durabile”.

16.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la vizita de lucru efectuată  cu ocazia semnării  Declaraţiei  de cooperare dintre
judeţul Caraş-Severin şi regiunea Pilsen, Republica Cehă, în perioada 20.10 – 25.10.2009.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi observaţii la aceste informări?
Nu sunt. 

*
Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:
17.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Cotarcea, vă rog.
Domnul  consilier  Cotarcea  Haralambie:  La  domnul  Ştefănescu  să  ştiţi  că  mă

refer. Nu ştiu ce are, dar a devenit din ce în ce mai rău, un om cârcotaş, vă spun, din toţi
consilierii.  Să  lase  el  aici  impresia,  faţă  de  oamenii  care  sunt  de  la  presă,  că  sunt
suspiciuni în legătură cu drumurile care le facem noi. Te-a oprit cineva domnule consilier
judeţean,  să  te  duci  la  cineva,  la  domnul  Roşeţi,  să  te  duci  să  vezi  cum sunt  făcute
drumurile? De ce să laşi să planeze asupra noastră suspiciuni, că nu sunt bune? Noi facem
afaceri aici? Când populaţia asta, este toată de acord cu noi. Numai dumneata vii şi nu
ştiu cu ce tentă o pui. Nu te-a oprit nimeni! Te duceai la Roşeţi, la drumurile judeţene,
unde sunt, verificai şi cu asta gata. Dar nu să lăsăm impresia că nu ştiu ce şi tot îl implici
pe  domnul  preşedinte,  când  noi  am făcut  în  judeţul  acesta  cele  mai  bune drumuri  şi
suntem felicitaţi de toată lumea care ne vizitează în judeţul Caraş-Severin. Vii dumneata
acum peste noi, că sunt suspiciuni în legătură cu drumurile, că unul e mai lat, că unul e
mai scurt, că unul e nu ştiu cum! Le-ai măsurat, ce-ai făcut? Mulţumesc.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: N-am nimic a vă spune dumneavoastră. Vă
mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Doamnă consilier, domnilor consilieri, vă
mulţumesc pentru participarea la această şedinţă.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Permiteţi-mi să mulţumesc tuturor colegilor,
indiferent că ne atacăm sau nu, asta face parte din izul democratic al existenţei noastre
efemere.  Campania  a fost  decentă  şi  va fi  decentă!  Dar  ce-am auzit  aseară  pe postul
„Realitatea”, că unui lider marcant al unui partid i-a fost ascultat telefonul, m-a îngrozit,
dragă prietene Sorin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Rămâneţi cu remarca, lider marcant! 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

         P R E Ş E D I N T E,                                SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                         Ion Imbrescu

                 Red/Dact/FP/ 1 ex.
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